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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 31. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2025. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Drugo moje pitanje vezano je za događaje na Katurama a i na Vinežu. Načelo naše policije 
je, to svugdje piše „sigurnost i povjerenje“. Tražim od Grada i policije Labina priopćenje o 
učinjenim radnjama i koji je rezultat tih radnji vezano za slučajeve nemilih događaja koji su se 
nedavno desili na Katurama kao i o događajima koji se godinama dešavaju na Vinežu. Za 
Vinež sam na ovom Gradskom vijeću govorio više puta. Ti slučajevi su međusobno povezani 
u smislu sigurnosti građana, o njihovom strahu za suživot na tim područjima. Ljudi se 
jednostavno boje. U Labinu se na pojedinim punktovima jednostavno dešavaju nemile scene 
i događaji. A kad se o tome raspravlja npr. na skupu građana i Mjesnim odborima, policija nije 
prisutna. Dakle, velika zamjerka policiji. Predlažem policiji da u kvartovima uvede praksu 
„policajac u kvartu“. S tim projektom su se davno godinama hvalili ali nikad nije taj projekt 
saživio u praksi. Gradu predlažem da se u suradnji s policijom na pojedina mjesta postave 
kamere koje će pomoći u radu policiji za identifikaciju počinitelja, za kontrolu migracije i za sve 
ostalo. Svima nama, a posebno Gradskom vijeću predlažem veću suradnju i rad s mladima jer 
iskreno, malo radimo s određenim skupinama mladih, a malo im i pružamo. U Labinu se 
konkretno nemaju mladi gdje okupljati, osim na ulicama ili kafićima. Moramo svi skupa 
preventivno djelovati, na svim poljima i temama, kada su mladi u pitanju. Molim i taj odgovor u 
pisanom obliku.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Slažem se, MUP je nadležan i MUP će dati odgovor u pisanom obliku, ali iskoristio bi 
govornicu, obzirom da se stalno nešto dešava, pa da budemo svi ažurirani sa podacima. Samo 
da ponovnim priču. Najprije smo imali sastanak Vijeća za komunalnu prevenciju i nakon toga 
smo imali skup građana na Katurama u područnoj osnovnoj školi. Treći momenat koji se desio 
u smislu komunikacije prema MUP-u je nedavno održan sastanak između predstavnika MUP-
a Labin i predstavnika MUP-a Policijske uprave Istarske, sa mnom na čelu ali bili su prisutni i 
građani i predsjednica Mjesnog odbora i neki od ljudi koji su na skupu građana iznosili, ja bi se 
usudio reći, konkretne stvari. Na skupu građana je bio dogovor da ćemo svi skupa to iznijeti 
pred policijom. Zato je bio sazvan taj sastanak ovdje u gradskoj upravi. Moram reći da smo u 
svakodnevnom kontaktu sa Policijskom postajom Labin a i sa Policijskom upravom u Puli. 
Danas ujutro sam opet odradio turu razgovora. Dat ću još jedan novi podatak koji nije dobar, 
ali ja sam od onih koji ne stavljaju stvari pod tepih i mislim da mi uvijek moramo znati sve jer 



što je javnije, to je bjelije, čistije. U subotu su zapaljena još dva kontejnera na lokaciji iza 
osnovne škole Ivo Lola Ribar u Podlabinu. Ovaj put nisu bili polupodzemni kontejneri nego su 
ona dva na kotačima pa su se brže zamijenila i manji je trošak. Ali bez obzira što je policija, 
stvarno to mogu potvrditi kroz svakodnevnu komunikaciju, uložila nakon svih tih sastanaka 
dodatne napore, nakon što su praktički patrole po gradu, reći ću vam taj podatak, puta četiri u 
odnosu na prije. Nisu svi u uniformi, neki su u civilu. Prema pet osoba je podnesena prijava, 
nešto prekršajno, nešto kazneno. Moram paziti što govorim. Djelomično sam svjestan Zakona 
o kaznenom postupku i Zakona o mladeži. Policija se ovaj put, nakon svega, dobrano potrudila, 
ali očito se dešava neka situacija da se mjesti područje djelovanja. Reći ću ono što kažem sebi 
neki puta zamjeram, neki put zamjeram policiji. Još jedanput javno apeliram. Svi mi znamo 
sve. Molim Vas surađujte s policijom jer svaka je informacija dobro došla i prije ćemo suzbiti 
proces do kraja. Dosta je dobro stisnuti. Mislim da je već puno razgovora odrađeno s 
roditeljima jer su to više-manje maloljetnici pa su onda pozivani i maloljetnici i roditelji na 
policiju. Ali još treba dodatni napor, još se nešto očito dešava i zato pozivam sve koji nešto 
znaju da se jave policiji jer je svaka informacija dobro došla. Komunikacija postoji. Zatražit 
ćemo u ime Gradskog vijeća da nam MUP da novo priopćenje o novo postignutim rezultatima. 
Ja sam stvarno imao dojam da se zadnjih petnaestak dana stabilizirala situacija na području 
grada ali očito se desio taj momenat i nećemo ga prešutjeti jer o problemima se javno priča i 
problemi se javno rješavaju. Tako da sam htio samo tu informaciju podijeliti s vama. Vjerujem 
da će na ovaj apel biti još ljudi koji su se javili kao što su se i javili i na tome im zahvaljujem 
javno jer se treba izložiti i pričati s policijom. Ali jedino ako budemo sudjelovali svi skupa, i 
lokalna zajednica i MUP, koji je naš alat, treba ih prozivati kada neki puta zakažu ali oni su naš 
alat koji taj slučaj i sve slične slučajeve rješavaju. A mi građani smo isto odgovorni jer ukoliko 
znamo informaciju, dužni smo je prenijeti tamo kamo treba. Postoji taj trokut stabilnosti u gradu 
tako da molim sve skupa da u tom trokutu stabilnosti budemo angažirani i da budemo korektni.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Imam dodatni komentar, samo da potvrdim. Sve što je javnije, točno je da će se brže riješiti. 
Pomognimo policiji jer policija u stvari sve zna. Samo je pitanje trenutka. Nemojmo se praviti 
da ne zna. Znamo mi sve, i koja su to djeca. Ja konkretno ne znam. Znaju ljudi koji su na 
Katurama ali ljudi se boje. Jednostavno se boje sustava, povjerenja itd. Svi mi koji radimo i koji 
smo u tom Labinu praktički svi mi skupa znamo sve. Ali i policija se mora ponašati na onaj 
način, na profesionalan način i mora sa svoje strane napraviti sve. Rekao sam, prijedlog je 
policajac u takvim kvartovima jer ako se zna da je prisutan policajac i dodatna stvar, ako se 
zna da će Grad staviti na te punktove kamere, na žalost moramo ih staviti, onda će i policiji i 
svima nama biti lakše. Lako je kažnjavati ali svi smo mi skupa krivi što nam djeca to rade. 
Otuđili smo se jedan od drugoga. Otuđili smo se od djece. Malo radimo s njima. Nije dovoljno 
da im damo eure ili ne znam šta, auto, helikopter, ne znam ni ja šta. Imam i ja djecu i unuke, 
ali svi mi griješimo.“ 
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